

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfih.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

Day 1

December 17, 2021 Friday 12pm---11: 30pm (all USA times are pacific time)

Friday will only be in Chinese, (Days 2, 3, 4 will be in English)

2021 年 12 月 17 日 周五 12pm---11: 30pm 中文全天

开幕式 Opening Ceremony 12pm---1:30pm

时间 TIME	演讲者 PRESENTER	内容 TOPIC	主持人 Host
美西周五 (USA-PT) US Fri. 12pm-1:30pm	王英秋 整合医学学会联合会 主席, 国际医药大学创校校长 Dr. Yingqiu Wang President of World Federation of Integrative Medicine Societies		
中国周六 (China) China Sat. 4am-5:30am	傅学理 美国武医研究院院 长, 世界整合医学学会终身执 行主席, 美国国际医药大学推 广继续教育学院院长, 中国武 术八段 President of AIMAIM, Executive Chair of WFIH AND THIS CONGRESS		
法国周五 (Paris) France Fri. 9pm-10:30pm			

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

m	<p>陶翼青 (美国国际医药大学 校长, 兼任加州州大蒙湾分校 (California State University Monterey Bay) 担 任终身教授及美国联邦政府 所支持的创新及经济发展学 院院长)</p> <p>Tao Yiqing (President of University of East West Medicine. President of Medicine, uewm. edu) and concurrently serving as a tenured professor at California State University Monterey Bay and dean of the Institute for Innovation and Economic Development supported by the U. S. Federal Government)</p>		
	Effie Chaw 1973 年创立东西 医疗艺术学院, 宗旨在于世界范 围内将气功中医融入医疗治 疗体系, 她是护士及加州及全		

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

<p>国执照针灸医师, 90 年开始举 行气功太极中医药大会已经 20 届, 成为世界上及有影响力 和特色的大会, 被克林顿总统 任命为“白宫辅助非主流中 医学政策委员会” 15 个委员 之一, 她被称为西方“气功之 母”屡次在治疗他人和帮助 自己上创造奇迹, 86 岁的她本 身就是一个中医和气功的传 奇人物, 她大力和加州议员和 联邦参议员合作推动了中医 立法, 保险给付改变了中医在 美国的发展, 加州州长, 旧金 山市长多次褒奖甚至旧金山 市政府公布 9 月 2 日为“周佩 瑶日”</p> <p>Dr Effie Chow founder/president of 501 (c) 3 non-profit East West Academy of Healing Arts in 1973 Founded in 1973 by medical school of the arts, what purpose in the world within the scope of the qigong of traditional Chinese</p>		
---	--	--

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在12月17-20全程直播; 详情可626-215-3353或加微信Jackfu626询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>,欢迎大家注册,面对面和大师们交流。

<p>medicine into the medical treatment system, she is a nurse and the and the national license physicians in California, in 90 began a tai chi qigong conference of traditional Chinese medicine has been 20 years, and influential in the world and the characteristics of the conference, was appointed by President Clinton to the White House auxiliary non-mainstream TCM policy committee "one of the 15 members, she is known as the" mother of the qigong west repeatedly in the treatment of others and help them to create miracle, a 86 - year - old she itself is a traditional Chinese medicine and qigong legend, She vigorously cooperated with California congressmen and United</p>		
--	--	--

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

	<p>States senators to promote TCM legislation. Insurance payment changed the development of TCM in the United States. The governor of California and the mayor of San Francisco praised it for many times and even the city government of San Francisco announced September 2nd as "Zhou Peiyao Day".</p>		
	<p>Bill Douglas Founder of World Tai Chi & Qigong Day, and The Global Transformation Project, and 2009 Inductee to the World Internal Arts Hall of Fame.</p>		
	<p>朱勉生 (世中联副主席, 全欧洲中医药专家联合会主席) Miansheng Zhu Vice Chairman of the World Federation of Chinese Medicine, Chairman of the European Federation of Chinese Medicine Experts</p>		
	<p>楊金生 中国中医药管理局</p>		

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

	<p>港、澳、台发展部主任 Director of Development Department of Hong Kong, Macao and Taiwan of China Administration of Traditional Chinese Medicine</p> <p>田海河 全美中医药学会 ATCMA 会长; 美国中医校友联合会 TCMAAA 主席, 北京中医药大学美国校友会会长; 北京中医药大学临床特聘专家和美国中医中心指导专家, 全美中医公会 AAAOM 常务理事, 世界华人中医师协会副会长 ATCMA president of the American Society of Traditional Chinese Medicine, Chairman of American Association of Traditional Chinese Medicine Alumni TCMAAA, President of American Alumni Association of Beijing University of Chinese Medicine, Distinguished clinical</p>		
--	---	--	--

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

<p>expert of Beijing University of Chinese Medicine and guiding expert of American Center of Chinese Medicine, AAAOM Executive Director, Vice President of the World Chinese Medical Association,</p>			
<p>郑建华 (澳大利亚中医药学会 终身会长) Dr. Jian Hua Zheng PhD. JP. (Lifetime President of Chinese Medicine & Acupuncture Society of Australia Ltd CMASA, Executive Committee member of the presidium of the World Federation of Chinese Medicine Societies, Executive Committee member of the World Federation of Acupuncture and Moxibustion Societies. awarded the Justice of peace of New South Wales Australia since 2002.)</p>			

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

	张丽莉 美國中醫公會副会长 Vice President of American Chinese Medical Association		
	李佃贵 国医大师 Master of Traditional Chinese Medicine		
	韦贵康 (国医大师, 全国骨伤名师, 世界手法医学联盟主席, 广西中医药大学终身教授) (Master of Traditional Chinese Medicine, National Orthopedics and Traumatology Master, Chairman of World Manipulative Medicine Alliance, Tenured Professor of Guangxi University of Traditional Chinese Medicine)		
	孫光榮 国医大师 Master of Traditional Chinese Medicine		
	黃正明 歐洲科學院院士 Member of the European Academy of Sciences		
	薄智云 腹针创始人		

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

	Founder of Abdominal needle		
	朱正高 世界针灸学会联合会（WHO 成员机构）原副秘书长 中国医药教育协会特色医疗 工作委员会 执行主任 世缘堂（北京）国际医学研究 院 院长 Former Deputy Secretary-general of the World Federation of Acupuncture Societies (WHO member institution) Executive Director, Special Medicine Working Committee, China Medical Education Association President of Shiyuantang (Beijing) International Medical Research Institute		
	張彩芳 牛津大学博士后, 亚 太科学院秘书长, 中国东方文 化研究会榜样代表工作委员, 中国新兴经济产业联盟副主 席, 国际信息发展组织学术委 员会学术委员, 国际信息发展 组织理事成员, 海南院士产业		

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

<p>促进会副会长, 一带一路科学 技术协会常务副秘书长兼副主 席 Postdoctoral fellow at Oxford University, asia-pacific academy of sciences, secretary-general model on behalf of the work committee of Chinese society for the study of Oriental culture, China's emerging economy industry association vice President, international information development organization academic committee member, director of international information development organization member, member of hainan industry promotion agency vice-chairman, One Belt And One Road science and technology association secretary-general and</p>		
---	--	--

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

	deputy chairman		
	<p>崔新志 中国国学院国术、气功研究院院长, 世界截拳道联盟总会荣誉会长, 世界自然医学基金会副主席</p> <p>He is president of the Institute of Guosshu and Qigong of China National University, honorary president of the World Jeet Kune Do Federation, and vice chairman of the World Natural Medicine Fund</p>		
	<p>黃國建 博士加拿大针灸联盟主席 Dr. President of the Canadian Acupuncture Federation</p>		
	<p>李榮剛 国医大师刘志明弟子, 博士班导师。出版《天一针法学》, 创立天一针法治疗体系加拿大中医之家创始人。</p> <p>Traditional Chinese Medicine (TCM), is currently practicing and mentoring doctoral students in British Columbia, Canada. He</p>		

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

	<p>authored the book "UTCMH Science of Acupuncture" and developed the UTCMH acupuncture treatment system. He is also the Founder of Home of Canadian TCM Society, one of the largest non-profit TCM organizations in British Columbia.</p>		
	<p>王健 美国郭林新气功研究会 (筹) Guolin xinqigong master Jian wong</p>		
	<p>林永飛 中国塑料加工工业协会副会长；中国民族医药协会非药物干预分会副会长；中华中医药学会分会委员；江苏绿源新材料有限公司董事长；参与多项国家、地方标准的编写，2012 年获“中国标准化创新人物奖”；获得关于“植物油基聚氨多元醇的应用研究”国家发明铜奖 Vice President of China Plastics Processing Industry Association; Vice President of Non-drug</p>		

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

<p>Intervention Branch, Chinese Ethnic Medicine Association; Member of branch of China Association of Traditional Chinese Medicine; Chairman of Jiangsu Luyuan New Material Co., LTD. Participated in the compilation of a number of national and local standards, and won the "Chinese Standardization Innovation Figure Award" in 2012; Won the national Invention Bronze prize for "Application research of vegetable oil-based polyamine polyols"</p>		
<p>高精炼 中国中医光子生命科 学院首席科学家 Chief Scientist China TCM Photon Life Academy</p>		
<p>方邦江 Dr. Gao Jinglian, Chief Scientist China TCM Photon Life Academy</p>		
<p>赵幼斌 中国武术八段, 杨氏 太极拳非物质文化传承人, 中</p>		

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

	国武术协会委员和专业委员会委员 中国体育科学学会武术分会委员 Eighth Dan of Chinese wushu, inheritor of Yang's Taijiquan intangible culture, member of Chinese Wushu Association and professional committee Member of Wushu Branch of Chinese Sports Science Society		
	江丹 北中医客座教授 临床特聘专家 Visiting Professor of Traditional Chinese medicine clinical expert		
	陆飙 北美北中医校友会董事长 Chairman, North American Traditional Chinese Medicine Alumni Association		

1. 核宇時空論壇 Nuclear Space time Forum

时间	演讲者	内容

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

TIME	PRESENTER	TOPIC	
美西周五 (USA-PT) US Fri. 1:30 PM	劉丰 全息生命-生态-文化系 统集成倡导传播者 美国全息 生命科学研究院首席导师 北 京十方缘老人心灵呵护中心 顾问委员会主席 著有畅销书 《开启你的高维智慧》 多元 文化系统集成倡导传播者 The Advocate and Disseminator of Holistic Life-Ecological-Cultural System Integration. Chief Instructor of American Holistic Life and Sciences Institute. Chairman of Advisory Committee of Beijing Shifangyuan Elderly Hospice and Mind Care Center. The Author of best selling book Open Your	新时代中医理 论的探索—— 站在人类命运 共同体的立场 建立高度集成 的中医理论体 系 Exploration of TCM Theory in the New Era -- Building a highly integrated TCM theory system from the standpoint of a community with a shared future for mankind	
中国周六 (China) China Sat. 5:30 AM			
法国周五 (Paris) France Fri. 10:30 PM			

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

	High-Dimensional Wisdom Advocate and Disseminator of Multicultural System Integration.		
	王英秋 整合医学学会联合会 主席, 国际医药大学创校校长 Dr. Yingqiu Wang President of World Federation of Integrative Medicine Societies	核宇时空医学 论坛 Nuyu Space time Medicine Forum	
	Jeff Lin	核宇医学气功 之理论与实践 統一 Unification of theory and practice of Heyu Medical Qigong	
	王伟 国际欧亚科学院院士 中西医结合心血管专家		

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

	<p>北京中医药大学副校长 中西医结合临床与药理学专家 广州中医药大学党委副书记、校长</p> <p>Academician of the International Eurasian Academy of Sciences</p> <p>Cardiovascular expert of integrated traditional Chinese and Western Medicine</p> <p>Vice president of Beijing University of traditional Chinese Medicine</p> <p>Clinical and pharmacological experts of integrated traditional Chinese and Western</p>		
--	--	--	--

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

<p>Medicine Deputy Secretary of the Party committee and President of Guangzhou University of traditional Chinese Medicine</p>		
<p>王镜平 987 年在上海医药报发表《生 物反馈疗法》 2012 年在《百花杂志》连续发 表了用生物制剂控制和帮助 血糖的调节 2013 年在《世界日报》发表用 生物疗法康复的癌症、高血糖 帕金森氏症和老年痴呆症的 《生命防火墙健康蓝色梦》 2019 年在世界各地的健康医 学演讲中获得《世界艺术文流 大使》的荣誉证书</p>		

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>,欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

	<p>In 1987, he published biofeedback therapy in Shanghai Medical Journal</p> <p>In 2012, it was successively published in Baihua magazine that biological agents are used to control and help regulate blood glucose</p> <p>Cancer and hyperglycemia recovered by biotherapy were published in the world daily in 2013</p> <p>Life firewall health blue dream of Parkinson's disease and Alzheimer's disease</p> <p>In 2019, he won the honorary certificate of "world art"</p>	
--	---	--

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

	and Culture Ambassador" in health medicine speeches all over the world		
美西周五 (USA-PT) US Fri. 2:50PM	王健 美国郭林新气功研究会 (筹) Guolinxinqigong master Jian wong 郭林新气功创始人郭林老师 亲传弟子、郭林新气功研究会 第 4 任会长、世界医学气功学 会常务理事、学术委员、中国 医学气功学会认定的在世的 郭林新气功传承人, 致力于正 确、完整、系统、全面传承 郭林新气功, 论文“郭林新气 功功法系统及三关分度改革”、 抗癌 11 个功法讲座, 及演示 视频。执笔《郭林新气功 治 疗功法 挖掘功法 中高级功 法》 Teacher Guo Lin, founder of	《快速强肺法 预防治疗康复 新冠肺炎的运 用》 Application of rapid Lung Strengthening in prevention, Treatment and rehabilitation of COVID-19	
中国周六 (China) China Sat. 6:50 AM			
法国周五 (Paris) France Fri. 11:50 PM			

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

<p>Guo Linxin Qigong, passed on his disciples</p> <p>The 4th president of Guo Linxin Qigong Research Association</p> <p>Executive director and academic member of the world medical qigong society.</p> <p>Guo Linxin, the living inheritor of Qigong recognized by the Chinese medical qigong society.</p> <p>Committed to the correct, complete, systematic and comprehensive inheritance of Guo Linxin Qigong.</p> <p>Thesis "Guo Linxin Qigong skill system and three levels graduation reform"</p>			
---	--	--	--

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

	<p>11 anti-cancer skill lectures and demonstration videos.</p> <p>Write Guo Linxin's Qigong therapeutic skill and excavate the middle and advanced skill of Qigong</p> <p>张秀华 郭林新气功指导师 Guo Linxin Qigong instructor</p>		
美西周五 (USA-PT) US Fri. 3PM		耳聾耳鳴證的 針穴探索 Acupuncture point	
中国周六 (China) China Sat. 7 AM	李曄副主席 vice president	exploration of deafness tinnitus syndrome	
法国周五 (Paris) France Fri. 12 AM			

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

		郭林新气功与 中医、西医三结 合提高癌症治 疗及康复疗效 研究 Guo Linxin qigong combined with Traditional Chinese medicine and Western medicine to improve the curative effect of cancer treatment and rehabilitation	
美西周五 (USA-PT) US Fri. 3:40PM 中国周六 (China) China Sat. 7:40 AM 法国周六 (Paris) France Sat. 0:40 AM	李家庆 张秀华 郭林新气功指导师 Guo Linxin Qigong instructor 郭林新气功	中医辨证治疗 “痰症” 验案	

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在12月17-20全程直播; 详情可626-215-3353或加微信Jackfu626询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

US Fri. 4PM 中国周六 (China) China Sat. 8 AM 法国周六 (Paris) France Sat. 1 AM	PhD. JP. (Lifetime President of Chinese Medicine & Acupuncture society of Australia Ltd CMASA, Executive Committee member of the presidium of the World Federation of Chinese Medicine Societies, Executive Committee member of the World Federation of Acupuncture and Moxibustion Societies. awarded the Justice of peace of New South Wales Australia since 2002.)	三例 Three cases of TCM syndrome differentiation and treatment of "phlegm syndrome"	
美西周五 (USA-PT) US Fri. 4:20PM	钱德金 大会副主席 Vice-president of the Conference	中国竖横针刺 法 Chinese vertical and horizontal	

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

中国周六 (China) China Sat. 8:20 AM 法国周六 (Paris) France Sat. 1:20 AM		acupuncture method	
美西周五 (USA-PT) US Fri. 5PM 中国周六 (China) China Sat. 9 AM 法国周六 (Paris) France Sat. 2 AM	黃正明 院士 academician 联合国国际生态生命安全科 学院院士 中国医药教育协会会长 解放军总医院第五医学中心教 授 解放军北京军医学院首席专 家 Academician, United Nations International Academy of Ecological life Safety President of China Medical	中医药抗疫 TCM anti-epidemic	

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

	<p>Education Association Professor, Fifth Medical Center, PLA General Hospital Chief expert of PLA Beijing Military Medical College</p>		
<p>美西周五 (USA-PT) US Fri. 5:20PM 中国周六 (China) China Sat. 9:20 AM</p>	<p>朱正高 世界针灸学会联合会 (WHO 成员机构) 原副秘书长 中国医药教育协会特色医疗 工作委员会 执行主任 世缘堂 (北京) 国际医学研究</p>	<p>中医治未病 Traditional Chinse Medicine treats disease before it arises</p>	

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

法国周六 (Paris) France Sat. 2:20 AM	院 院长 Former Deputy Secretary-general of the World Federation of Acupuncture Societies (WHO member institution) Executive Director, Special Medicine Working Committee, China Medical Education Association President of Shiyuantang (Beijing) International Medical Research Institute		
美西周五 (USA-PT)	曹世和 呼和浩特世和中医院院长, 著	芒针治疗疑难 杂症	

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址：www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播；详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问，完全公益、全部免
费！高维医学论坛、全民大健康盛会！欢迎大家加入。website: <https://wfhi.org/> or
<https://www.aimaim.org/> 欢迎大家注册，面对面和大师们交流。

US Fri. 5:40PM 中国周六 (China) China Sat. 9:40 AM 法国周六 (Paris) France Sat. 2:40 AM	名的中医针灸专家。多年来，在治疗风湿、类风湿骨关节病、股骨头坏死、强制性脊柱炎、颈肩腰腿痛等疾病疗效显著。故民间盛传：“芒针传承人，华佗显本能。”目前国家认可的芒针技术传承人只有三位。一位在欧洲，一位九十多高龄不能下针，曹世和院长目前是国内唯一传承芒针技术的传承人。	Treatment of difficult and complicated diseases with awn needle
	President of Hohhot Hospital of Traditional Chinese Medicine, famous expert of acupuncture and moxibustion of Traditional Chinese medicine. Over the years, in the treatment of rheumatism, rheumatoid	

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

	<p>bone joint disease, femoral head necrosis, mandatory spondylitis, neck and shoulder pain and other diseases of remarkable curative effect. Therefore popular folk: "Awn needle inheritance, Hua Tuo show instinct." At present, there are only three inheritors of the awn needle technology recognized by the state. One in Europe, a 90-year-old can not needle, Cao Shihe is currently the only inheritor of awn needle technology.</p>		
--	---	--	--

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

美西周五 (USA-PT) US Fri. 6PM	盧致鵬 广州中医药大学、香 港中医药学院教授、研究生导 师; 中华医药杂志社社长; 中 华医药研究院主任研究员; 中华医药出版社社长; 澳门高 等教育学历学位职称评鉴中 心主任		
中国周六 (China) China Sat.	Professor and postgraduate supervisor of Guangzhou University of Chinese Medicine and Hong Kong College of Chinese Medicine; President of China Pharmaceutical Magazine; Director	冬季养身与保 健之道 Winter health and health care	
法国周六 (Paris) France Sat. 3 AM			

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

	researcher of Chinese Medical Research Institute; President of China Medical Publishing House; Director of The Professional Title Evaluation Center for Higher Education in Macao		
美西周五 (USA-PT) US Fri. 6:20PM 中国周六 (China) China Sat. 10:20 AM 法国周六 (Paris) France Sat. 3:20 AM	中科量子科技(义乌)有限公司 E-Fang 制药 & CA Corporation		

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

美西周五 (USA-PT) US Fri. 6:40PM 中国周六 (China) China Sat. 10:40 AM 法国周六 (Paris) France Sat. 3:40 AM	王喬華 院士 academician	自然醫學與人 體健康 Natural medicine and human health	
美西周五 (USA-PT) US Fri. 7:10PM 中国周六 (China) China Sat. 11:10 AM	林永飞 副主席 vice president	旋转磁场在老 年慢病应用中 的探讨 Application of rotating magnetic field in senile chronic diseases	

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

法国周六 (Paris) France Sat. 4:10 AM			
美西周五 (USA-PT) US Fri. 7:30PM	韦坚 世界手法医学联盟副主席 广西国际手法医学协会 理事长 Vice Chairman of world Association of Manipulative Medicine, president of Guangxi International Association of Manipulative Medicine	桂派中医手法 整合在世界的 传承和传播 GUI school traditional Chinese medicine technique integration in the world's inheritance and dissemination	
中国周六 (China) China Sat. 11:30 AM			
法国周六 (Paris) France Sat. 4:30 AM			
美西周五 (USA-PT) US Fri. 7:50PM	林源泉 臺灣中醫界望診大師, 臨床看 診 40 年餘, 擅長使用望診結 合水藥, 治療各式疑難雜症、 皮膚病、癌症	望而知之謂之 神-精準望診的 妙用 The God of seeing and	
中国周六			

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>,欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

(China) China Sat. 11:50 AM 法国周六 (Paris) France Sat. 4:50 AM	林醫師出版多部望診中醫叢書, 並擔任中醫界要職和助理教授, 在臺灣有著上百位的臨床中醫師跟隨學習, 弟子無數 He has been a master of traditional Chinese medicine in Taiwan for more than 40 years. He is good at using observation combined with water medicine to treat all kinds of difficult and miscellaneous diseases, skin diseases and cancer. Dr. Lin has published a series of books on visiting traditional Chinese medicine and served as an important position and	knowing - the wonderful use of accurate observation	
--	---	---	--

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

	<p>assistant professor in the field of traditional Chinese medicine. There are hundreds of clinical traditional Chinese medicine practitioners and countless disciples in Taiwan.</p>		
美西周五 (USA-PT) US Fri.	李佃贵 国医大师 Master of Traditional Chinese Medicine	净化人体内环境——浊毒理论的健康观	

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

8:10PM 中国周六 (China) China Sat. 12:10 PM 法国周六 (Paris) France Sat. 5:10 AM	Purify the human body environment-- Health view of turbid poison theory	
美西周五 (USA-PT) US Fri. 8:30PM 中国周六 (China) China Sat. 12:30 PM 法国周六 (Paris) France Sat. 5:30 AM	方邦江 博士生导师, 世界中 医药联合会危急重症专业委 员会主席, 武汉雷神山医院感 染三科五病区主任, 武汉雷神 山医院中医药防治 COVID—19 专家组副组长, 武汉雷神山医 院特殊级抗菌素使用会诊专 家, 国际医药大学客座教授, 美国武医研究院院士及顾问, 上海龙华医院急诊主任, 抗疫 英雄奖获得者 professional doctoral tutor, the world federation of Chinese	中医药减少或 替代抗生素应 用 Traditional Chinese medicine reduces or replaces the use of antibiotics

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

	<p>medicine, chairman of the committee, wuhan thor hill, director of the hospital infection had five units, wuhan hospital of traditional Chinese medicine to prevent and control the thor mountain COVID, 19 expert group deputy team leader, wuhan thor hill hospital special antimicrobial use specialists, international medical university visiting professor, the institute academician wu yi and consultant, Shanghai longhua hospital emergency, director of the disease resistance hero</p>		
--	--	--	--

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

award winner			
美西周五 (USA-PT) US Fri. 9:10PM 中国周六 (China) China Sat. 1:10 PM 法国周六 (Paris) France Sat. 6:10 AM	高精炼 "中国中医光子生命 科学院首席科学家 Dr. Gao Jinglian, Chief Scientist China TCM Photon Life Academy"	生物医学光子 能量在中医应 用研究 Application of biomedical photon energy in Traditional Chinese medicine	
美西周五 (USA-PT) US Fri. 9:30PM 中国周六 (China) China Sat. 1:30 PM	宋振之 世中联传统医药合作 委员会会长 President of the United Nations Traditional Medicine Cooperation Committee	传承医祖扁鹊 望诊学术流派 创新现代疾病 望诊疗疗体系 Inheriting the academic school of diagnosis and treatment of	

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

法国周六 (Paris) France Sat. 6:30 AM		Bian Que, the medical ancestor, innovating the modern disease diagnosis and treatment system	
美西周五 (USA-PT) US Fri. 9:50PM	郭廷英教授 副主席	如何做一個真 正的合格針灸 醫生? 舉例穴 位的作用 How to be a truly qualified acupuncturist? Give some examples of acupuncture points	
中国周六 (China) China Sat. 1:50 PM			
法国周六 (Paris) France Sat. 6:50 AM			

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

美西周五 (USA-PT) US Fri. 10:30PM	劉綏濱 北京体育大学《中国太极拳标准教学及养生康复功用研究》研究员、中国科技部《中医预防保健（治未病）规范与技术标准制定》特聘专家、《世界太极拳蓝皮书》专家、中华中医药学会养生康复分会副主任委员。 He is a researcher of "Chinese Taijiquan Standard Teaching and Health Maintenance and Rehabilitation Function research" of Beijing Sport University, a special expert of "Chinese Traditional Medicine Prevention and Health Care (Prevention and Treatment of Diseases) Standard and		
中国周六 (China) China Sat. 2:30 PM		從青城太極到居家太極 From Qingcheng Tai Chi to home Tai Chi	
法国周六 (Paris) France Sat. 7:30 AM			

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

	Technical standard Formulation" of Ministry of Science and Technology of China, an expert of "World Blue Book of Taijiquan", and a vice chairman of health Maintenance and Rehabilitation Branch of Chinese Society of Traditional Chinese Medicine.		
美西周五 (USA-PT) US Fri. 10:50PM	杨长俊 扁鹊（中国）健康管理有限公司董事长；北京长俊中医肿瘤研究院院长；沈阳爱佛康疼痛调理中心主任；北京泰阳绿法中医院院长	從青城太極到 居家太極 From Qingcheng Tai Chi to home	
中国周六 (China) China Sat. 2:50 PM	President of Bian Que (China) Health Management Co., LTD; President of Beijing Changjun Cancer	Tai Chi	
法国周六 (Paris) France Sat.			

Join Zoom Meeting <https://uewm.zoom.us/j/5746952588> Meeting ID: 574 695 2588

大会直播间网址: www.qihuanghealthcare.cn/live/detail/1047

将由岐黄网 <http://www.qihuanghealthcare.cn> 和 youtu.be, <https://youtu.be/yMYDsGusDP8> 及小鹅通等
各种新媒体在 12 月 17-20 全程直播; 详情可 626-215-3353 或加微信 Jackfu626 询问, 完全公益、全部免
费! 高维医学论坛、全民大健康盛会! 欢迎大家加入。website: <https://wfh.org/> or
<https://www.aimaim.org/>, 欢迎大家注册, 面对面和大师们交流。

7:50 AM	Research Institute of Traditional Chinese Medicine; President of Shenyang Aifo Kang Pain Conditioning Center; President of Beijing Taiyang Lvfa Hospital of Traditional Chinese Medicine		
美西周五 (USA-PT) US Fri. 11:30PM	遠程治療討論 - 耳聾耳鳴 Discussion of remote therapy - deafness and tinnitus		
中国周六 (China) China Sat. 3:30 PM			
法国周六 (Paris) France Sat. 8:30 AM			